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Geçen hafta Cumartesi akşamı üç AK Partili milletvekili ile bir toplantı düzenlendi.Toplantıyı
organize eden; Fatsa Ticaret ve Sanayi Odası. 
Amaç; Fatsa’nın beklentilerini iktidar partisi milletvekillerine iletmek. 
Toplantıya iktidar ve muhalefet partilerinin ilçe başkan ve yöneticileri, sivil toplum temsilcileri ile
basın mensupları da davet edilmişti. Ortak akıl arandı. Muhalefetinde görüşleri dile getirildi.
Tabii belediye başkanımız ve kaymakamımızda hazır bulundu.
İstekler hep aynı. Beklentiler hep aynı. 
Aslında uzun yıllardır aynı meseleler üzerinde konuşuluyordu.
Son toplantıda da değişen bir şey olmamıştı. Çevre Yolu, Organize Sanayi Bölgesinin
büyümesi, yeni Fakülte ve çok öğrencili yeni bölümlerin açılması, ulaşım ve bağlantı yolları…
Aynı nakarat yapılıyordu.
Ergün Taşçı, Oktay Çanak, Metin Gündoğdu. 
Bu üç iktidar partisi milletvekilimiz; beklentilerin gerçekleşmesi için yüksek temennilerini dile
getirdiler. 
Ergün bey “yeni bir heyecan yaratmalıyız” diyordu. “Artık şikayet etmekten öteye geçmemiz
gerekir” diyordu. “Fatsa’nın bütün dinamiklerini harekete geçirmeliyiz” diyordu.
Umarım vekillerimizin temennileri gerçek olur. 
Zaten toplantımız “temenniler geçidine” dönüşmüştü.
Dolayısıyla toplantıda sadece temennide bulunan vekil konuşmalarını izliyorduk. Üçü de güzel
konuşuyordu. Bu isteklerin ve beklentilerin gerçekleşmesi için duyarlılık göstereceklerini ‘altını
kalın çizgilerle çizerek’ beyanlarda bulunuyorlardı. 
Oysa milletvekillerimizden temenni değil somutlaştırdıkları, hayata geçen hizmetleri söylemeleri
beklenirdi. 
Bizimkiler istedi, vekillerimiz bu beklentiler karşısında temennilerde bulundu.
Sanırım siyaset artık böyle yapılıyor. 
İsteyen isteyecek, muhatap temennide bulunacak. 
Baksanıza; siyaset yapma koşulları da 
çok değişiyor çoook. 
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